
Zarząd Powiatu Nowotomyskiegc

ul. Poznańska 33

64-300 Nowy Tomyśl

tel. (0-61) 44 26 700
AO.BR.0022.132.2021

Protokół  Nr 132/2021
z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  I  grudnia  2021  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Wicestarosta  Nowotomyski  - Marcin  Brambor,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  -  Renata  Gruszka,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,  Dyrektor

Zespołu  Szkół  nr I w Nowym  Tomyślu  -  Łukasz  Frański  oraz  Dyrektor  Powiatowego  Centrum

Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  (PCUW)  -  Marek  Nyćkowiak,  zgodnie  z listą  obecności,

która  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

0 godzinie  13.15  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych  i

zapytał,  czy  do porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub  wnioski?  Nikt  się nie  zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr  2 do protokołu.

Ad.l.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

-  Poradni  Psychologiczno  - Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w  Trzciance,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął uchwałę  nr 417/FN/2021  w sprawie zmiany budżetu
Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Ad.2.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Regulaminu  Organizacyjnego  Powiatowego

Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu.

Starosta  omówił  uchwałę  izapytał,  czy  są pytania  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę  nr 418/PCS/2021 w sprawie uchwalenia
Regulaminu  Organizacyjnego  Powiatowego  Centrum  Sportu  w  Nowym  Tomyślu.



Ad.3.  Zawiadomienie  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  1  w Nowym  Tomyślu  o zamiarze  wynajmu

sali  gimnastycznej  w  celu  propagowania  amatorskiej  gry  w  koszykówkę  (dot.  wniosku  osoby

fizycznej).

Starosta  poinformował,  że zgodnie  z zawiadomieniem  Dyrektora,  wniosek  złożony

został  przez  osobę  fizyczną,  w związku  z zamiarem  wynajmu  sali gimnastycznej  w celu

propagowania  amatorskiej  gry  w koszykówkę.

Starosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do ww.  zawiadomienia?  Zarząd

Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umowy.
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Ad.4.  Rozpatrzenie  wniosków  najemców  o sprzedaż  lokali  mieszkalnych  w budynku  przy  ul.

Tysiąclecia  6a w  Nowym  Tomyślu.

Starosta  poinformował,  że wnioski  zostały  złożone  przez  trzech  najemców.  W ubiegłym

roku  również  takie  wnioski  były  składane  i była  negatywna  decyzja  Zarządu.  Wówczas  Zarząd,

na posiedzeniu  w dniu  30 czerwca  2020  r. uznał,  że sprzedaż  lokali  mieszkalnych  wpłynęłaby

negatywnie  na ewentualny  dalszy  rozwój  Zespołu  Szkół  nr I  w Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy są pytania?  Pytań  nie było.

Starosta  zapytał,  kto  z członków  Zarządu  jest  za negatywnym  rozpatrzeniem

przedmiotowych  wniosków?

Zarząd  jednogłośnie  negatywnie  rozpatrzył  wnioski  trzech  najemców  o sprzedaż

lokali  mieszkalnych  w budynku  przy  ul. Tysiąclecia  6a w Nowym  Tomyślu,  tym  samym

podtrzymując  swoje  stanowisko  z dnia  30 czerwca  2020  r.

Ad.  5. Zajęcie  stanowiska  w sprawie  wniosku  mieszkańca  Kuślina  dotyczącego  zbliżenia  się

projektowanego  budynku gospodarczego  na działce nr ewid. 172/5 do zewnętrznej
krawędzi  jezdni  drogi  powiatowej  nr  2716P  w  m. Kuślin,  w  odległości  mniejszej  niż  określone

w  ustawie  o drogach  publicznych.

Starosta  odczytałinformację  otrzymaną  z Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  dotyczącą

przedmiotowego  wniosku.  Starosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Starosta  zapytał,  kto  z członków  Zarządu  jest  za pozytywnym  rozpatrzeniem  wniosku?

Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek  mieszkańca

Kuślina o wyrażenie  zgody na lokalizację  budynku  gospodarczego  na działce nr ewid. 172/5
w  odległości  mniejszej  niż  określone  w  ustawie  o drogach  publicznych.

Ad.  6. Sprawy  bieżące:

a) pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu  w  sprawie  funkcjonowania  oddziałów  szpitalnych

Po zapoznaniu  się  z przedmiotowym  pismem,  Zarząd  zobowiązał  Dyrektora  do

systematycznego  przekazywania  informacji  o  p1anowanych  zmianach  dotyczących

funkcjonowania  szpitala.
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b) pismo  firmy  Constructo  sp. z o.o. sp. k. - wykonawcy  inwestycji  pn.: "Przebudowa

budynku  należącego  do Zespołu  Szkół nr 1 w  Nowym  Tomyślu  na cele kształcenia

zawodowego"  w  sprawie  konieczności  wykonania  dodatkowych  instalacji  elektrycznych

Dyrektor  PCUW  - Marek  Nyćkowiak  oraz Dyrektor  Zespołu  Szkół  nr I W Nowym

Tomyślu  - Łukasz  Frański  przekazali  Zarządowi  informację  dotyczącą  przebiegu  prac

remontowych  warsztatów  szkolnych  w Zespole  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu.

jednocześnie  Zarząd  analizował  pismo  firmy  Constructo  sp. z o.o.  sp. k. - wykonawcy

inwestycji  pn.:  "Przebudowa  budynku  należącego  do  Zespołu  Szkół  nr I  w Nowym  Tomyślu

na  cele  kształcenia  zawodowego"  w  sprawie  konieczności  wykonania  dodatkowych

instalacji  elektrycznych.  Zarząd  uznał,  za bezzasadne  wykonanie  ww.  prac  i podjął  decyzję,

aby  trzymać  się zapisów  ujętych  w umowie  z dnia  I lipca  2021  r.

Starosta  zapytał,  czy w sprawach  bieżących  ktoś chciałby  zabrać  głos? Nikt  się nie

zgłosił.
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Z uwagi  na brak  dalszych  głosów,  Starosta  o godzinie  14.00  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU

/-

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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